

Reuse and Cleaning Instructions for 10A Reusable Masks (non-medical use)

10A 可重複使用口罩系列（非醫用）的重複使用及清潔說明

1. The method and instructions here apply only to the 10A Reusable Masks (non-medical use)

本說明僅適用於 10A 品牌下可重複使用口罩（非醫用）系列。

2. Please use your own commercially available $\geq 75\%$ ethanol spray for cleaning the masks as it is not included in the mask package.

敬請您自備 $\geq 75\%$ 乙醇水性溶液噴霧以作清潔口罩使用，口罩套裝未提供噴霧。

3. Please clean the mask before reuse. It is recommended that the 10A Reusable Masks be cleaned after 6-8 hours of use. If the mask is damaged, or exposed to hazardous/harmful pollutants, please dispose of it appropriately.

請在重複使用口罩前做好清潔。建議在使用 10A 可重複使用口罩系列時，每隔 6-8 小時清潔。若口罩已受損、已嚴重污染或接觸過有毒有害汙物時，請妥善棄置口罩。

4. To clean the reusable mask, please spray the outer surface (front) of the mask with $\geq 75\%$ ethanol spray:

為清潔可重複使用口罩，請使用 $\geq 75\%$ 乙醇噴霧噴灑口罩正面：

- a. Spray onto the outer surface (front) of the mask from 4 inches 3 times. Ensure the spray covers the whole outer surface (front) of the mask.

用噴霧在口罩的外表面保持 10 釐米左右的距離噴灑 3 次，以確保噴霧覆蓋口罩的全部外表面。

- b. Avoid touching the outer layer (front) of the mask during the cleaning process.

在清潔過程中請避免接觸到口罩外表面。

- c. After cleaning, air dry for about 1 hour. Avoid direct sunlight.

將清潔過的口罩風乾約 1 小時。避免陽光直射。

- d. Only wear and reuse the mask when it is completely dry.

在口罩完全乾燥後佩戴並重複使用。

5. The NANOGO™ filter element material used in the 10A Reusable Mask has been tested and the results show that it can be cleaned and reused up to 10 times, without any significant reduction in filtration efficiency while still maintaining its original protectability and functionality.

經測試 10A 可重複使用口罩系列產品所使用的 NANOGO™ 濾芯材料可經過多達 10 次的清潔和重複使用後，不會有明顯的過濾效率變化，且仍然保持口罩的保護性及功能性。

6. Please pay close attention to the following:

敬請仔細留意：

DO NOT share the mask with other people.

請勿在不同人士之間交叉使用口罩。

DO NOT wash the mask using water or detergent.

請勿用水或任何洗滌劑清洗口罩。

DO NOT use any brushes or other items to clean the mask.

請勿使用刷子或其他工具清理口罩。

DO follow the instructions that come with the $\geq 75\%$ ethanol spray.

請務必依照 $\geq 75\%$ 乙醇噴霧自帶的說明使用。

When not in use, please store the mask in a suitable dry and clean container.

當口罩未被使用時，請將其儲存在合適的乾燥清潔容器中。

DISCLAIMER:

聲明

The information in this Information Sheet is believed to be correct as of the date issued.

截至發行之日，本信息表中的信息被認為是正確的。

10A makes no warranties, expressed or implied, including, but not limited to, any implied warranty of merchantability or fitness for a particular purpose or course of performance or usage of trade.

10A 不作任何明示或暗示的保證，包括但不限於對特定目的適銷性和適合性，或對於引起或實施或使用於任何交易的保證。

User is responsible for determining whether the 10A product is fit for a particular purpose and suitable for user's method of use or application.

用戶應負責確定 10A 產品是否適合特定目的並適合用戶的使用或應用方法。

Given the variety of factors that can affect the use and application of a 10A product, some of which are uniquely within the user's knowledge and control, it is essential that the user evaluates the 10A product to determine whether it is fit for a particular purpose and suitable for user's method of use or application.

考慮到可能影響 10A 產品使用和應用的多種因素，其中一些因素僅在用戶的知曉範圍和控制中是唯一的，因此用戶必須評估 10A 產品以確定其是否適合特定目的，並且適用於用戶的使用方法或應用。

10A provides information in electronic form as a service to its customers. Due to the remote possibility that electronic transfer may have resulted in errors, omissions or alterations in this information, 10A makes no representations as to its completeness or accuracy.

10A 以電子形式提供信息作為其客戶的服務。由於電子傳輸可能導致此信息中的錯誤，遺漏或更改的可能性很小，因此 10A 對其完整性或準確性不作任何陳述。

**10A product information is available at www.10-A.com
有關 10A 產品的信息，請訪問 www.10-A.com。**